
 
 
Verslag Algemene Leden Vergadering (ALV) HSV De Kruisweel d.d. 24 januari 2023 bij zaal Koch te 
Kruisland. 
 
1. Welkom 

Henri heet alle 24 aanwezige leden welkom op deze 55ste ALV van onze visclub. Uiteraard een 

bijzonder welkom aan diegenen, die voor het eerst aanwezig zijn. 2022  was mijn eerste jaar als 

voorzitter. Vele zaken waren nieuw voor mij, maar met ondersteuning van de medebestuursleden 

toch veel geleerd over het reilen en zeilen van de vereniging. Voor alle aanwezigen hebben we een 

mapje samengesteld met: de agenda van deze ALV, verslag ALV 2022, Jaarverslag 2022, financieel 

verslag 2022, concept reglement haventje en het concept activiteiten overzicht 2023. 

Eind 2022 hadden we 1012 betalende leden waarvan 118 leden eind 2022 hun lidmaatschap hebben 

beëindigd. Ook zijn er 7 leden overleden waarvoor een minuut stilte in acht wordt genomen wordt.  

Omdat er geen aanvullende agendapunten zijn, wordt de agenda zoals hij is uitgereikt vastgesteld. 
 
2. Mededelingen 

Afgelopen jaren verkocht hengelsportwinkel Megafish Roosendaal van Rini van Caam vispassen voor 

onze vereniging. Hiervoor was een samenwerkingsovereenkomst opgesteld, welke we per 31 

december 2022 hebben beëindigd. Als vereniging hebben we aan onze verplichtingen conform de 

overeenkomst voldaan. Voor een nieuwe overeenkomst lagen wederzijdse wensen te ver uiteen. Dit 

zal zeker zijn weerslag hebben op ons ledenaantal het komende jaar.  

 

3. Verslag ALV 2022 en Jaarverslag 2022  

Henri leest beide verslagen voor. Bij het jaarverslag 2022 wordt bij commissie en werkgroepen de 

maaigroep bestaande uit Toon Kraaijbeek, Frans Verheijen, Henk Nijssen en Peter de Kock nog 

toegevoegd . Beide verslagen worden daarna zonder verdere op- of aanmerkingen goedgekeurd en 

ondertekend door voorzitter en penningmeester.  

Adrie Lodiers bedankt het bestuur voor de verslagen. 

 

4. Verslag kascommissie 

Rinus van Loon is aftredend dit jaar Twan van de Riet stelt zich beschikbaar.  

Piet Reijnders doet verslag van de controle van de kas. Er was geen geld aanwezig, wel een financieel 

verslag samengesteld uit alle betaalde nota’s, rekeningen verzonden naar Megafish en de bij 

behorende bankafschriften. Helaas voor Peter toch een fout gevonden. Op het blad waar getekend 

moest worden voor akkoord kascommissie stond de datum van vorig jaar. Is aangepast en zodoende 

is nu alles in orde bevonden.  

De vergadering verleende daarna de penningmeester decharge voor het boekjaar 2022 van HSV De 

Kruisweel. 

 

5. Financieel verslag 

Peter geeft uitleg bij de uitgedeelde cijfers. Dit betreft het generaal overzicht vanuit het financieel 

jaarverslag 2022. Adri Lodiers vraagt waar administratie kosten SVN voor staat. Dit zijn de kosten 

welke we als vereniging moeten betalen aan SVN voor het innen van de contributie, 

abonnementsgeld visblad, liggeld bootjes en het versturen van de vispassen.  

Frans Verheijen geeft aan dat als je geen automatische incasso hebt en dus een betalingsverzoek 

krijgt via mail of brief onder de noemer acceptgiro dat er administratiekosten berekend worden. Als 



je vervolgens het bedrag overmaakt zonder deze administratiekosten hoor je er vervolgens niets 

meer van. 

Frans heeft bij SVN navraag gedaan en die geven aan daar verder geen acht op te slaan, omdat het 

incidenteel voorkomt. Dit schrijven wordt Peter in de pauze voorgelegd. Er staat 1000,- euro subsidie 

inkomsten bij de jeugd waarvan waarschijnlijk in 2023 500,- euro terug gestort zal moeten worden 

omdat die dubbel is uitbetaald. 

Toon Kraaijbeek vraagt waarom 4 x bootvissen in het overzicht staat. We zijn werkelijk 4 keer 

weggeweest. Dit komt omdat Peter in de veronderstelling was dat we geen datums 2022 hadden en 

er 2 bij geboekt hebben. Uiteindelijk bleken we 4 boekingen te hebben, welke we moesten afnemen 

ofwel betalen dus zijn we gaan vissen. Helaas loopt de deelname terug. 

Daarnaast waren er minder inkomsten vanuit deelname aan deze visdagen. Een ervan viel gelijk met 

een zoutwedstrijd. De betreffende vissers en andere belangstellenden konden toen gratis mee, 

omdat we anders de boot ook zouden moeten betalen als we zout waren gaan vissen. 

Contributie HSV De Kruisweel deel SVZWN is wat we terug gekregen hebben a 2,- euro per lid op een 
peildatum van het voorgaande corona jaar, waar minder gedaan kon worden door SVZWN en de 
verenigingen mogelijk meer kosten hadden gemaakt.  
 
6. Bestuursverkiezing 

Henri is volgens schema van aftreden ”aftredend” en wordt met algemene stemmen herkozen.  

Helaas geen aanmeldingen voor nieuwe bestuursleden.  

 

7. Contributie 2024 

Voorstel dameskorting stopzetten vanwege genderneutraal tegenwoordig, is akkoord. 

Senioren plus korting van 65 naar 67 gelijk de AOW leeftijd, is akkoord. 

 

8. Activiteiten 2023 

Activiteitenlijst globaal doorgenomen, Johan benadrukt dat dit een concept is en dat je vooral onze 

website in de gaten moet houden voor evt. wijzigingen.  

Compliment vanuit Piet Reijnders dat dit jaar DWC na zondag zoetvissen is.  

Ruud Roks: wanneer wordt zout afgelast? Antwoord: zal per keer bekeken moeten worden indien 

mogelijk doen we dat tijdig, zodat geen aas besteld of gestoken hoeft te worden. Helaas kan het ook 

zo zijn dat bij aankomst de omstandigheden op de visstek het niet toelaten daar te vissen en 

uitgeweken wordt naar elders of alsnog afgelast wordt in onderling overleg aan de waterkant.  

Waar zout gevist wordt aan West Kapelle is het parkeren vrij, dit naar aanleiding van een vraag van 

Jan Jaspers. 

  

9. Pauze 

 

10.  Werken met commissies en werkgroepen 

Als bestuur willen we graag weer met een jeugdcommissie gaan werken naast de reeds bestaande 

commissies en werkgroepen. Marco Gabriels en Henk Palings namens het bestuur willen dit gaan 

oppakken. Na enige stilte bieden Rini en Jeanne Wezenbeek voor het eerste jaar hun expertise aan 

bij de opstart van de nieuwe jeugdcommissie.   

 

11.  WBTR 

In 2022 zijn we er niet aan toegekomen om nieuwe statuten en het huishoudelijk reglement vorm te 

geven. Voor 2023 hebben we een stappenplan opgesteld om tot het gewenste resultaat te komen en 

hopen het in de ALV van 2024 voor te kunnen leggen aan onze leden. Rinus van Loon is al betrokken 

bij de voorbereidingen.  

 



Gegadigden om mee voor te bereiden kunnen zich altijd melden bij het bestuur. Datums voor de 

geplande bijeenkomsten 31-1, 7-3, 25-4 en afhankelijk van de voortgang nader te bepalen datums. 

 

 Als het in concept klaar is, wordt het voorgelegd aan de juridische afdeling van SVN. Indien akkoord, 

leggen we het of in een extra uit te schrijven ledenvergadering voor of in de komende ALV. 

 
12. Haventje, vaststellen nieuw reglement 

Er is een nieuw reglement opgesteld omdat er toch regelmatig bootjes onder water liggen en onder 

water blijven liggen. Met het nieuwe reglement is duidelijker wat de rechten en plichten zijn voor de 

booteigenaren en geeft het het bestuur meer mogelijkheden om te handhaven en actie uit te zetten 

bij onregelmatigheden.  

Concept is akkoord bevonden, maar kan pas bij de bestaande gebruikers ingaan per 1 januari 2024.  

In het reglement staat dat door betaling van het leggeld tevens akkoord wordt gegaan met het 

reglement. Voor nieuw komende bootbezitters gaat het reglement direct in. De huidige 

booteigenaren krijgen de nieuwe versie al toegestuurd in 2023 met een aantekening erop dat het in 

2024 ingaat, zodat ze bij de komende betaling medio oktober op de hoogte zijn.  

 
13. Visstoepen, Bovensas en ’t Haantje 

18 maart staat onderhoud aan ’t Haantje gepland. Stoepen ontdoen van opgegooide waterplanten, 

snoeien van de knotwilgen, bestrating pad en parkeerplaats schoonmaken en evt. grasmaaien.  

We betalen al 2 a 3 jaar niet meer voor het looprecht bij ’t Haantje mogelijk door verkeerde 

adressering of omdat meerdere gebruikers gebruik mogen maken van het pad nu er ook een 

ommetje gecreëerd is langs het water.  

Adrie Lodiers vraagt of we onderhoud mogen plegen aan het Bovensas noordzijde omdat dat 

voorheen nooit mocht. We hebben toestemming van de Brabantse Delta om daar 36 visstoepen te 

realiseren, welke we zelf netjes moeten houden. Zwerfvuil opruimen en maaien. Na overleg mogen 

we met natuurlijke producten de stoepen gangbaar houden als het maar niet in het vaarwater komt.  

 

14. Voorstellen 

Om in aanmerking te komen voor een prijs dient men 3 maal mee gevist te hebben bij zowel de zout- 

als zoetcompetitie. Aangenomen.  

Omdat al bekend is dat er reserve datums zout gebruikt moeten gaan worden, gaat de prijsuitreiking 

van november naar januari 2024. 

Prijs meeste vis zoet laten vervallen. Afgewezen 

Prijs meeste vis zout/prijs meeste centimeters zout over alle geviste wedstrijden. Aangenomen.  

 

15. Rondvraag 

Rini en Jeanne Wezenbeek, * Mag de kaartprijs van de bingo verhoogd worden van 9 naar 10 euro ? 

                                                      Antwoord: ja. 

        * Zijn de prijzen zoals nu, boodschappen, tegoedbonnen en geen  

                                                      vismaterialen oké ?      

               Antwoord: ja daar gaat de voorkeur naar uit.   

           * Mogen we dit jaar weer gaan schoolvissen met groep 7 ?                  

               Antwoord: ja graag. 

16. Sluiting 

Henri sluit de vergadering en wenst iedereen wel thuis en een mooi en gezond vis jaar tot aan de 

waterkant.   


